



MAANMITTARIKILTA RY
Aalto-yliopisto
Insinööritieteiden korkeakoulu

HALLITUKSEN KOKOUS 1/7
5/2019
Pöytäkirja

MAANMITTARIKILTA RY
Hallituksen kokous 5/2019

Aika: 11.2.2019 klo 18:00

Paikka: Neuvotteluhuone 203a, Konetekniikka 1, Otakaari 4, 02150 Espoo

Paikalla:

Veera Lehto
Laura Tuomainen
Ville Alasalmi
Katariina Kasvinen
Eeti Ahola
Pinja Pirinen
Eero Leinonen
Nelli Nokkonen - poistui kohdassa 17.
Lotta Kuisma
Henri Miettinen
Eero Hyytinen
Joonas Salmi
Eetu Kaskela

Poissa:

Tuomas Hukkanen

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.07.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN

Esitys: Myönnetään puhe- ja läsnäolo-oikeudet Joonas Salmelle ja Eero Hyytiselle.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksytään kokouksen esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

Ei hyväksyttäviä pöytäkirjoja.

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT

Esitys: Valitaan kokouksen pöytäkirjantarkastajiksi Lotta Kuisma ja Eero Leinonen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.



7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN

Esitys: Valitaan tiivistelmän kirjoittajaksi Lotta Kuisma.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

8. ILMOITUSASIAT

Meri Ahokas toi esille, että mk beerpong tapahtumaan on yleensä vuokrattu muutama pöytä, mikit ja pallot ABP:ltä. Ne maksaa 10e/vuokra/pöytä+pallot+mikit. Turnauskaavion tekeminen on delegoitu myös jollekin, joka osaa tehdä sen.

9. KUULUMISKIERROS

Hege: Darra.

Eetu: Hyvääää. Oli rankkaa viime viikolla.

Nelli: Kohtalaisen raitis ja onnellinen!

Pinja: Mul menee hyvin.

Katariina: Ihan okei sillee, mut mitään ei saa aikaseksi.

Joona: Ei mitään, ihan mukavasti menee.

Eero: Iha hyvin menee, saatiin fuksiryhmältä banaanin kuoret.

Lotta: Viime viikko vähä rankka.

Eeti: Ihan hyvää... tota.. vähän tota kiire kiltiksellä.

Eero: Pikkulaskiaisesta selvittiin erihyvin, finlandiahihtoa ootellessa.

Ville: Joo..mmmmmm..jäjä oli aika mukava....

Laura: Ihan hyvää.

Veera: Ihan hyvää. Vähän vielä väsyttää, kun tein koko viime yön kouluhommia.

10. RAHA-ASIAT

10.1. Yleinen rahatilanne

Esitys: Henri Miettinen tuo tiedoksi killan rahatilanteen:

- *Alles gut. All is well.*
- *Pikkulaskiaisesta jäimme ~70€ budjetoidusta miinukselle.*
- *Puheenjohtajan ja rahastonhoitajan tilinkäyttöoikeudet ja pankkikortit vaihdetaan/tilataan viikon päästä 18.2.*

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

10.2. Laskujen hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:

Greenline Bus / Juha Tikkanen, lasku, Pikkulaskiaisbussi	690,00€
Laura Tuomainen, korvaustosite, siivoustarvikkeita kiltikselle	4,00 €
Laura Tuomainen, korvaustosite, eväät kiltiksen siivoiluun	9,36 €
Maija Mäkinen, korvaustosite, kiltiksen kahvitarvikkeet	11,53 €
Koneinsinöörikillta ry, lasku, ENGHENGAroundin kulujen tasaus	45,61 €
Veera Lehto, korvaustosite, kokousevästarjoilut	5,87 €
Veera Lehto, korvaustosite, kokousevästarjoilut	14,33 €
Eeti Ahola, korvaustosite, kahvimaitoa kiltikselle	6,52 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.3. Vahvistettavat ostot killan kortilla

Esitys: Hyväksytään seuraavat killan kortilla tehdyt ostot:

Silja Jousi, osto, mapit killan tilinpäätökseen 5,40 €



Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.4. Uudet jäsenet

Esitys: Hyväksytään seuraavat henkilöt killan jäseniksi:

- Emil Johannes Valtteri Fihlman

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

11. HALLITUKSEN KUULUMISKIERROS VIIKKOTIEDOTTEISSA

Esitys: Keskustellaan, haluaako hallitus kuulumiskierroksen jokaiseen viikkotiedotteeseen

Päätös: Jatketaan tiivistelmien kirjoittamista vanhan kaavan mukaan. Laitetaan lisäksi jokaisen kuun ensimmäiseen viikkotiedotteeseen loppukevennyksenä "hauska kuva" hallituksesta ja lyhyt tervehdys kiltalaisille.

12. VUOSIJUHLAVIIKON PÄIVÄMÄÄRÄT

Esitys: Varmistetaan seuraavat vuosijuhlaviikon (18.-24.3.) tapahtumat ja päätetään niille päivämäärät:

MK BeerPong turnaus: Pidetään turnaus tiistaina 19.3. OK20 yläkerrassa.

Laulukirjan läpilaulanta: Varataan tapahtumalle torstai-ilta 21.3. Varmistetaan Henri Heilalalta pystyykö hän lähteä vetämään tapahtumaa.

Montun 2v. syntymäpäivät: Pidetään synttärät 20.3. kiltiksellä. Tapahtuma on luonteeltaan peli- ja kakkuilta.

Urheilu/kulttuuritapahtuma kiltalaisille: Pidetään urheilutapahtuma 18.3. Mietitään myöhemmin, minne mennään ja mitä tehdään.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

13. HALLITUSHÄRPÄKKEET

Esitys: Äänestetään, millaiset verryttelyasut hankitaan ja mistä. Äänestetään lisäksi, millainen logo ja millaiset tekstit verryttelyasuun halutaan. Vaihtoehdot verryttelyasuista nähtävissä seuraavissa dioissa:

https://docs.google.com/presentation/d/1aAAS5JvJSn4FVVBrO8qpa_7verZyRpKn9YK7pJm0NL8/edit?usp=sharing

Äänestetään seuraavissa dioissa olevien asukokonaisuuksien välillä niin, että kaikki saavat äänestää kaksi kertaa:

8: 3 ääntä

10: 2 ääntä

13 vasen: 7 ääntä

13 oikea: 5 ääntä

Päätös: Valittiin dian 13 vasen asukokonaisuus. Verryttelytakin selkäpuolelle ja housujen oikeaan reiteen painatetaan killan logo valkoisella. Painatetaan takkiin vasempaan rintamukseen valkoisella MKH19, virka ja nimi. Nelli huolehtii asujen tilaamisesta oikeissa ko'issa.



14. VUOSIKOKOUKSEN ASIAKIRJAT

14.1. Tilinpäätös 2018

Esitys: Hyväksytään vuoden 2018 tilinpäätös.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

15. LAULUKIRJOJEN VAIHTO

Esitys: Uudet ehjät laulukirjat saapuivat viime viikolla. Nyt jokainen uuden laulukirjan huonon erän omistajan tulisi saada vaihtaa laulukirja uuteen ehjään kirjaan. Veera Lehto lähettää sähköpostin kiltalaisille sekä erikseen kirjan tilanneille alumneille, että vanhaa kirjaa vastaan saa tulla hakemaan uuden kirjan. Keskustellaan, miten kirjan vaihdot hoidetaan.

Päätös: Laulukirjat voi vaihtaa uutta viallista vastaan kiltiksellä. Vaihdon voi hoitaa muutamana päivänä tiettyyn aikaan, kun joku hallituslainen on paikalla. Näistä ajoista ilmoitetaan kiltalaisille ja uuden viallisen laulukirjan tilanneille alumneille. Jos joku ei pääse vaihtamaan näinä aikoina laulukirjaa, voi hän sopia jonkun hallituslaisen kanssa eri ajan.

16. KILLAN PALAUTELOMAKKEEN KÄYTTÖ

Esitys: Killalla on palautelomake, johon voi antaa palautetta esimerkiksi tapahtumista tai muuten vaan. Keskustellaan sen mainostamisesta ja palautteen käsittelystä.

Päätös: Laitetaan infoa seuraavaan viikkotiedotteeseen. Laitetaan tapahtumien jälkeen aina tieto palautelomakkeesta.

17. KIDE.APP

Esitys: Kide.app haluaisi tulla esittelemään toimintaansa killalle. Keskustellaan tarpeesta.

Päätös: Ei tarvetta tämänkaltaiselle sovellukselle killan suhteellisen pienten tapahtumien ja vähäisen osallistujamäärän takia.

18. VUOSIJUHLAEDUSTUKSET

Esitys: Valitaan edustajat seuraaville vuosijuhlille:

TF - 147. Årsfest (23.3.): Ville

KIK- 104. Cuba Night (30.3.): Juho, Anni, Eeti, Laura

Päätös: Ville Alasalmi osallistuu Årsfestiin. Juho Virtanen, Anni Halko, Eeti Ahola ja Laura Tuomainen osallistuvat Cuba Nightiin.

19. ENGIN LIIKUNTATOIMINTA

Esitys: Joonas Salmi esittelee ENGN liikuntatoimintaa:

Ollaan tehty lähiaikoina enemmän yhteistyötä ENG:n kesken liikuntatapahtumien suhteen. ENGN liikuntasarjat siirtyvät facebookista telegramiin. Tiedotusta pyritään parantamaan ja tarkoitus olisi saada uusia joukkueita eri lajeihin ensi syksyille. Keväälle suunnitteilla 3 lajikokeilu-tyyppistä liikuntatapahtumaa. Syksyllä lisää uusia lajikokeiluja.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20. JAOSTOKIERROS

20.1. Opintojaosto

20.1.1. Akateemisen komitean kokous

Esitys: Eero Leinonen kertoo kokouksessa läpikäytyt ja päätetyt asiat:



ENGIin tulossa uusi kandiohjelma Computational engineering, josta tulee myös uusi sivuaine. ENGN pakollisiin kursseihin tulee muutoksia: tulevaisuudessa mahdollisesti 15 kurssia, mistä on mahdollista valita pakolliset. Kurssimuutos ja uusi kandiohjelma pyritään saamaan käytäntöön jo ensi lukuvuoden alussa.

rakennetun ympäristön nimestä vielä keskustellaan, mutta vahvin ehdotus on maankäytön suunnittelu, liikennetekniikka ja kiinteistö-talous. Todennäköisesti nimimuutos voisi tulla voimaan vuonna 2020.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.1.2. Abivastaava

Esitys: Eero Hyytinen kertoo abivastaavan kuulumiset:

Tarkoituksena on tehdä lukiokäyntejä vielä kevään aikana. Pyritään saamaan lisää näkyvyyttä lukiokäyntien yhteydessä. Killan nettisivuille olisi hyvä saada joku abeille tarkoitettu sivu.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.2. Fuksijaosto

20.2.1. ENG Kv-tapahtumien kulujen jako

Esitys: Ville Alasalmi esittelee asian. Päätettiin IK:n ja KIK:n maisterikapteenien kanssa, että yhteisten tapahtumien kulut (kuten tilavuokrat) jaetaan myös jatkossa seuraavasti: MK 20%, IK 40%, KIK 40%. Laskutus tehdään erikseen sovituksi kulujen tasauksena. Lisäksi KIK voi tarjota sovittaessa paljon ja pakun käytön veloitusetta, ja IK grillin käytön veloitusetta yhteisissä tapahtumissa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

20.3. Muut jaostot

21. MENNEET TAPAHTUMAT

21.1. ENG Practice sitsit 30.1.2019

Esitys: Iiro Vainikainen kertoo tapahtuman kulun: Tapahtuma meni hyvin, vaikka muutamaa päivää ennen sitsejä meni vielä uusiksi. Killan omat kv-opiskelijat olivat myös hyvin mukana. Saatiin hyvää palautetta tapahtuman järjestelyistä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

21.2. Kaveriperhesitsit 2.2.2019

Esitys: Nelli Nokkonen ja Pinja Pirinen kertovat tapahtuman kulun:

Meni hyvin, mutta varasto tällä hetkellä ihan tyhjä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

21.3. Pikkulaskiainen 7.2.2019

Esitys: Pikkulaskiaiseen saatiin melko hyvin porukkaa lähtemään. Lähtijämäärään on varmaan vaikuttanut negatiivisesti päivää edeltävä Jäjä. Ensi vuonna täytyy olla tarkempi jatkopaikan suhteen. Kolmannen killan mukaan ottamista voisi myös harkita. Bussikuski oli sika kiva.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

22. TULEVAT TAPAHTUMAT

22.1. MK-MaO-sitsit 18.2.2019

Esitys: Nelli Nokkonen ja Pinja Pirinen tuovat tiedoksi tapahtuman tilanteen:



MaO-kiintiö on jo täynnä, mutta meidän kiltalaisia tarvittaisiin vielä lisää, jotta saadaan meidän kiintiö täyteen.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

22.2. Tenttiviikon viini/olut xx.2.2019

Esitys: Iiro Vainikainen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen: Päivämäärä ei ole vielä tiedossa. Tapahtuman teemaa ollaan muuttamassa, mutta asiasta keskustellaan potentiaalisten yhteistyökumppaneiden kanssa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

22.3. ProdeMKo Biitsi 2.3.2019

Esitys: Juho Virtanen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen:

Ei uutta informaatiota tapahtumaan liittyen.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

22.4. Cushman & Wakefield excursio 28.2.2019

Esitys: Tuomas Hukkanen tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen:

Kaikki hyvin ja ilmo täynnä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

22.5. MAIK-risteily 30.3.2019

Esitys: Lotta Kuisma tuo tiedoksi tapahtuman tilanteen:

Järjestetään la 30.3 - ma 1.4.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

22.6. Gravitaatioetkot 5.3.2019

Esitys: Päätetään aiotaanko tapahtuma järjestää ja, jos järjestetään, niin miten.

Päätös: Järjestetään etkot jossain Helsingin baarissa. Nelli ja Pinja ottavat koppia tapahtuman järjestelyistä.

22.7. Killan ja hallituksen kesäpäivät

Esitys: Mietitään killan ja hallituksen kesäpäivien päivämäärät, vastuuhenkilöt ja paikat. Selvitetään mökkien käyttömahdollisuuksia hallituksen kesäpäiville.

Päätös: Veera tekee doodlen liittyen killan ja hallituksen kesäpäiviin. Laura tutkii mahdollisia paikkoja killan kesäpäiviä varten. Lotta kyselee pääseekö niiden mökille Karkkilaan.

23. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

Tuomas toi esille, että Bonava haluaisi killan vuosijuhlille illalliskortin, koska he sponssavat meille 500€. Juteltiin hallituksen kesken ja oltiin sitä mieltä, että ei voida tarjota illalliskorttia 500€ sponssia vastaan.

Päätetään ensi kokouksessa Bonavan sponssista ja MILL:n vuosijuhlapuheesta.

Katariina muistutti, että kaikkien pitäisi vastata esittelykysymyksiin.

Veera muistutti hyvinvointitaulukon täydentämisestä.

24. SEURAAVA KOKOUS

Pidetään seuraava kokous keskiviikkona 20.2. klo. 18.30.

25. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo. 20.21.



MAANMITTARIKILTA RY
Aalto-yliopisto
Insinööritieteiden korkeakoulu

HALLITUKSEN KOKOUS 7/7
5/2019
Pöytäkirja

Pöytäkirjan vakuudeksi,

Veera Lehto
Puheenjohtaja

Laura Tuomainen
Varapuheenjohtaja